
Betskun eduskunnan kokous ke 13.12. Klo 18 Betaniassa 

Paikalla: Alex (poistui klo 20:00), Terho, Lara (poistui 20:05), Isabel (poistui 20:05), Sella, Iiris, Niklas 

(poistui 20:05), Leo (puheenjohtaja), Mila, Jonna (sihteeri) 

Kokous alkoi klo 18:25 

 

1. Kuulumiskierros 

- Mitä kuuluu tänään? 

 

2. Betskun eduskunta 2024 

- Kausi lähestyy loppuaan ja uusi porukka aloittaa Betskun eduskunnassa 

tammikuussa. 

- Kauden 2024 Betskun eduskuntaan kuuluu Ella Portin, Leo Myllymäki, Noora Peevo, 

Sella Pyrhönen, Niklas Friman, Minja Mantila, Alex Sipilä ja Terho Turunen. 

- Millaisia fiiliksiä lopettavilla? Entä jatkavilla? 

 

3. Kiinteistöstrategia 

- Kirkkoherra Virpi on lähettänyt kiinteistöstrategian nähtäväksi. 

Kiva, että myös Lapsivaikutusten arvioinnissa on mainittu nuorten vaikuttajaryhmä <3 

 

4. Kerhonohjaajien palkkioita koskevan aloitteen tilanne 

- Hallintopäällikkö Tanja kommentoi kerhonohjaajapalkkioiden tilannetta 5.12. näin: 

“ Kerhonohjaajapalkkioita, isospalkkioita ym. on käsitelty muutama viikko sitten 

työryhmässä, johon kuuluivat (Terhi, Jaana, Tanja ja Paula). Työryhmä on 

yhtenäistänyt kaikkia palkkioita ja tämä työryhmän esitys on mennyt Miialle. 

Johtosääntöjen mukaan Miia vahvistaa palkkiot/hinnastot. Miialla on ollut nyt tosi 

kiire, joten on varmaankin vielä hänen työlistallaan. “ 

- Tarkennuksena: Terhi on kasvatuksen työalajohtaja, Jaana on henkilöstöassistentti, 

Paula on rippikoulutyöstä vastaava pastori, Miia on talousjohtaja 

Kiva että on tieto mennyt eteenpäin, jäädään odottelemaan tuloksia. 

 

5. Kesän 2024 kesätyöntekijöiden haastattelut 1.12. 

- Rippikoulu- ja nuorisotyöhön haki kesätöihin yhteensä 21 henkilöä, joista haastatellaan 

12. Kesätöihin on valittu 7 hakijaa. Kaikki valitut kesätyöntekijät eivät ole vielä 

vastanneet ma 11.12. 

- Betskun eduskunta keksi kesätyötä hakeville seuraavia kysymyksiä haastatteluihin: 

o Oletko säestystaitoinen? Mitä soitat? 

o Millaisia oletuksia ja odotuksia sulla on kesätöistä, mitä kaikkea olet valmis 

tekemään kesätöissä, missä voisit näyttää omat taitosi? 

o Pärjäätkö somen kanssa? 



o Osaatko improvisoida, sujuuko näytteleminen ja miten suhtaudut suunnitelmien 

muutoksiin? 

o Mikä on lempi raamatunkohtasi? 

o Miten pitäisit huolta isosten jaksamisesta? 

- Lisäksi Leo, Terho ja Alex olivat mukana haastatteluissa. 

Leon, Terhon ja Alexin kommentit: Oli paljon hyviä hakijoita, kiva kokemus. 

 

6. Kuutsi 2024 

- Ensi vuoden suunnittelu on aloitettu hyvissä ajoin jo syys-lokakuussa. Halutaan ottaa 

nuoret mukaan suunnitteluun ja valmisteluun. 

- Betskun eduskunta isommin mukaan suunnitteluun ja valmisteluun helmikuusta 

alkaen.  

o Miten käytännössä? Mitä halutaan tehdä missä olisi kivaa olla mukana? 

Teema, vähän kaikki, ohjelman suunnittelu, aittalavan tekninen toteutus, tekniikka. 

Teema vois näkyä paremmin koko Kuutsilla, esim. koristelussa, kanavissa.  

- Kuutsinet –instassa on kysytty 

Teemaa: 

- Lähimmäisen rakkaus 

- Alku ja loppu (alfa ja omega) 

- Festarit 

- Gaala 

- Yhdessä, yhteydessä 

- Rauha kaikille 

Ohjelmaa: 

- sketsejä, yhteislaulua, pelailua, iltaohjelmia, konsertteja, esityksiä 

- DJ 

- Enemmän lauluu!!! 

- Juhani Tikkanen ja PapiPike 

- Iltabailut 

- Jotain kisailua tiimeissä tai jotain 

- Just dance!!! 

Kanava-aiheita: 

- Mielen hyvinvointi 

- Miten riparin konflikteissa toimitaan? 

- Esim. Tanssi, sketsien harjoittelu 

- Se laulupaja oli paras 

- Taide 

- Betskun eduskunta 

- Ystävyys  

- Raamattu ja naisten oikeudet, tai Raamattu ja lgbtq+ yhteisö 

Esiintyjä toiveita: 



- Musiiiiiikkkiiiiiiiiii 

- Juhani Tikkanen 

- Tikkanen 

- PapiPike ja Juhani Tikkanen ja ei iltsiin semmost pitkää vaa monii pikkusketsei 

- Koomikko 

- Juhani Tikkanen 

- Juha ja 

- Juhani Tikkanen 

- Musiikki 

- Se koomikko vuodelta 2022, Juhani Tikkanen ja PapiPike 

- Juha Tapio 

- Juhani Tikkanen 

- KUUMAA 

- Juhani Tikkanen 

- Räppäreitä 

- Musiiikkkkiiiiia 

- Mape Paajanen vetää standuppii 

- Juhani Tikkanen 

- Make myös Kuutsille 

Kuutsinetin instagram-storyyn laitetaan 14.12. äänestys Kuutsi 2024 teemasta. Äänestysvaihtoehdot 

tulevat olemaan: Lähimmäisen rakkaus; Alfa ja omega (alku ja loppu); Yhdessä, yhteydessä; Rauha 

kaikille 

 

Muut asiat: 

- Puhuttiin “teemaripareista”, esim. Musa-, taide- tai teatteripainotuksella. Ajatus sai paljon 

peukkuja 

- Idea isosgaalasta, esim itsenäisyyspäivänä 

- Terho kertoi terveisiä Suomen nuorisovaltuustojen liiton Uudenmaan piiri ry:n 

vuosikokouksesta 

- Toive tammikuun kokoukseen Betskun eduskunnan logon muokkauksesta 

- Betskun eduskunnan some-käyttäytymisestä / somen käytöstä: kaikki OK, voitaisiin 

aktivioitua enemmän 

- Tiedoksi: Helsingin hallinto-oikeus on hylännyt Hyvinkään seurakunnan kirkkoherran vaalista 

tehdyn valituksen, Hyvinkään seurakunnan kirkkoherraksi tulee Hanna-Leena Kevätsalo-

Vuorio. JEE! 

 

7. Seuraavan kokoontumisen ajankohta 

- Betskun eduskunta 2024 aloittaa toimintansa 18.1. klo 17 Seurakuntakeskuksen 

kokoukssalissa 

- Ehdotus: Vuoden 2023 edustajat kutsutaan vuoden 2024 ensimmäiseen kokoukseen 

läsnäolo- ja puheoikeudella. 

Ehdotus sai kannatusta. 

 



8. Herran siunaus 

Kokous päättyi klo 20:08 


